
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA  CELEBRADA  PER  LA JUNTA  MUNICIPAL  DEL
DISTRICTE NORD EL DIA 12 DE NOVEMBRE DE 2018.

NÚM. i Classe de Sessió: 10/2018. (Ordinària). 

Dia i hora: 12/11/2018  a les 20'00.

ASSISTENTS:

VICEPRESIDENTA

 Sra. M.ª Carmen Ribera Soriano

VOCALS

Regidor Grup Municipal

 Sra. Paz Beltrán Viciano             Grup Polític Municipal Castelló en Moviment

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Luis Saura Vilar Grup Municipal Popular

Veí designat per l'Alcaldia

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Sr. Vicent Enric Sorribes Roig

Representants d'associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sra. Marta Agut Andreu AAVV Tossal Gros

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sr. Domingo Giménez Renau AAVV Segon Molí

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero

EXCUSEN:

Sr. Enric Porcar Mallén, Sr. José Javier Peris Segarra, Sr. Francisco Cabañero Catalán, Sr.
Pedro Cabrera Novillo.
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Orde del dia. 

1º.-  Aprovació,  si  és  procedent,  de  l'acta  corresponent  a  la  sessió  de  la  Junta  del
Districte celebrada el dia 15 d'octubre de 2018.

2º.- Resolució de Propostes.

3º.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Molí de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'00
hores  del  dia  dotze de  novembre  de dos  mil  díhuit,  sota la  presidència  de  l'Il·lma.  Senyora
Regidora,  Sra.  María  del  Carmen  Ribera  Soriano,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt
assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Nord, amb la meua
assistència com a Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el “quòrum” d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

Pren la paraula la Secretària proposant un canvi de dia per a la pròxima Junta del mes
de desembre.  Tots  els  assistents  indiquen  com el  dia  més indicat  el  10.  Es  preguntarà  als
membres del Consell que se celebra conjuntament.

1.-  Per no  existir  objeccions a  l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el  dia 15
d'octubre de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2.- En l'apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions rebudes pels departaments corresponents.

3.- En l'apartat de Precs i preguntes, s'indica:

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles

1- En el carrer Rosalía de Castro la reparació del clot en la mitat de la calçada, en el mateix dia
que es va realitzar, quan va passar l'autobús es va alçar i ara és més gran i perillós, hi ha hagut
un accident i està senyalitzat amb tanques. L'autobús ha hagut de canviar el seu recorregut.

2- Reitera l'asfaltat del carrer Penyeta Roja, sobretot de la part alta, que no s'ha reparat mai.

3- Encara que l'associació de veïns Penyeta Roja no estiga inclosa en el llistat de zones verdes a
mantindre  per  l'Ajuntament,  els  tres  maceteros  que  estan  junt  amb  la  casa  de  fusta  de
l'associació són propietat de l'Ajuntament i van ser instal·lats al seu dia per vostés. En l'actualitat,
per la grandària de les plantes, s'han rote. Haurien de canviar-se.

4-  En  el  punt  de  trobada  de  les  tres  urbanitzacions,  passat  el  pont  de  l'autopista,  on  es
concentren bicicletes que van en ruta, sol·licita s'instal·le una parada de Bicicas.

Sr. José Luís Sierra Belles

5- En el carrer María Rosa Moles s'ha instal·lat una marquesina de la línia núm. 8, en sentit
contrari hi ha una parada de la línia núm. 18 que no tenen  res. Sol·licita la instal·lació d'una
marquesina.

6- En l'edifici del Primer Vaig moldre, en la primera planta no tenen aigua des de fa temps.

Sra. Marta Agut Andreu

7- Reitera la sol·licitud de reparació de l'asfaltat que s'ha realitzat recentment del Camí Collet
que dóna accés a la urbanització Tossal Gros, indica que no es tracta d'un reasfaltat i denúncia
que són “pegots” que no solucionen el problema. Continua sent un tema urgent i necessari. En el
pla d'asfaltat indicat pel Sr. President, no s'ha ha inclòs este camí. S'ha asfaltat l'Avd. Diputació
des del Quarter fins a la mitat del pont.

8- En el mes de setembre es va sol·licitar una reunió amb la Sra. Alcaldessa, encara no se sap
res.
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Sr. Domingo Giménez Renau

9- Reitera la sol·licitud d'un pas de zebra en l'Avd. De Lidón enfront de la porta principal del Parc
de Rafalafena.

10- Proposa la instal·lació d'una estació de bicicas en el parc dels Jocs Tradicions, en la zona
del “gimnàs”, està molt transitat.

11-  En el  Col·legi  Públic  Castalia,  a l'hora de l'entrada s'han produït  conflictes entre pares i
professors, prega la presència policial en estes hores.

Sra. Paz Beltrán Viciano

12- DA compte d'una Moció que va presentar Castelló en Moviment en l'anterior Ple d'octubre,
sobre la implantació d'un Pla d'Inversions anual, que va ser aprovada per unanimitat.

Sr. Asensio Magraner Sanchis

13- En la Plaça Corona d'Aragó, les persones majors que utilitzen els jocs d'adults, sol·liciten
també una bicicleta estàtica.

14- En la Plaça Corona d'Aragó hi ha uns quants arbres morts perquè s'han assecat.

I  sent  les 21'00 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  més
assumptes que tractar, la senyora Presidenta finalitza la sessió, de tot això, com a Secretària En
done fe i, perquè conste, alce la present acta.

(Document firmat electrònicament al marge )
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